
13

J e g y z ő k ö n y v

Bizottsági ülés helye: 4564. Nyírmada, Ady Endre út 16. Városháza tanácskozó terme.

Készült: Nyírmada  Város  Képviselő-testülete  Oktatási,  Művelődési  és  Sport  Bizottságának  2013. 
szeptember 10-én délután 13.00 órakor tartott üléséről.

Jelen vannak: Csernáti Sándorné bizottsági elnök
Folytovics Sándor bizottsági tag
Juha Bertalanné bizottsági tag
Kovács Tibor bizottsági tag
Tóthné Szűcs Éva bizottsági tag

Tanácskozási joggal megjelent:

Kálmán Béla polgármester
Jeszenszki József alpolgármester
dr. Horváth Andrea  jegyző  

N a p i r e n d    e l ő t t :

Csernáti Sándorné bizottság elnöke: Köszönti a bizottság tagjait, polgármester urat, alpolgármester 
urat, jegyzőnőt, a megjelent képviselőket és a napirendi pont előadóját.  Megállapítja, hogy az ülés 
határozatképes, mivel 5 fő bizottsági tag jelen van. 
 

Javasolja a meghívóban szereplő napirendi pont megtárgyalását. 

A  bizottság  5  fő  igen  szavazattal,  ellenszavazat  és  tartózkodás  nélkül  a  napirendi  pontok, 
megtárgyalását elfogadta.

Az ülés jegyzőkönyvének vezetésére Gyetkó Andrásnét hitelesítőnek, pedig Juha Bertalanné bizottsági 
tagot javasolta, akiket a bizottság elfogadott.

N a p i r e n d i   p o n t o k   t á r g y a l á s a :

Tárgy:  1./Tsp./: Határozathozatal  a  Napsugár  óvoda  működési  feltételeiről,  gazdálkodásáról. 
/véleményezés/

                         Előadó:  Tóthné Szücs Éva vezető óvónő
/írásos előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi./

Csernáti  Sándorné  bizottság  elnöke: Megkérdezi  napirendi  pont  előadóját,  van-e  szóbeli 
kiegészítése? 

Tóthné Szücs Éva óvodavezető: Szóbeli kiegészítése nem volt. A feltett kérdésekre válaszol.
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Mudri Barnabás képviselő: Kérdése, hogy telt el az elmúlt 1 év munkálatait hogyan élte meg az 
óvoda? 

Tóthné Szücs Éva óvodavezető:  Sok türelmet igényelt, de végül is megérte, hiszen most már egy 
teljesen modern új óvodánk van. Megtörtén a műszaki átadás is. A személyi  feltételek is biztosítva 
lesznek, hiszen 2 fő konyhai  dolgozó az iskolából jön át, 2 fő közcélú elvégezték az iskolát, ezért  
megfelelő szakképzett dolgozó áll rendelkezésre. A karbantartási feladatokat jelenleg közmunkással 
oldjuk  meg,  mivel  Kátai  Feri  elment  nyugdíjba.  A  Képviselő-testület  döntése,  hogy az  álláshely 
betölthető-e. 

Kálmán  Béla  polgármester:  Az  építkezés  műszaki  átvétele  megtörtént.  A  HACCP  rendszer 
beszerelése folyamatban van, egyeztettünk az ÁNTSZ-el. A konyha be tud indulni. Bízik benne, hogy 
az udvar bővítése is meg fog oldódni. Ha ez megvalósul akkor elmondhatjuk, hogy jól minőségű, jól  
felszerelt, a megye egyik legszebb óvodája a miénk. Szeptembertől beindul a 10. csoport is. Év végéig 
a finanszírozásnak elégnek kell  lenni.  Nem tudjuk a jövőt,  de élhető lakható óvoda lesz mindenki 
számára. 

Tóthné Szücs Éva óvodavezető:  Az óvodában a tárgyi feltételek biztosítottak, a gondot inkább az 
jelenti, hogy kikkel kell dolgozni. Sok a hátrányos gyerek. Nehéz velük dolgozni. 

Gerő Csaba képviselő: Nem lehet irigyelni, bár, szép a környezet. 2012-es évről beszélünk, illetve 
számol  be  az  óvoda,  holott  már  a  III.  negyedévbe  léptünk.  Javasolná,  hogy  a  beszámoló  a  
tapasztalatokról, szóljon, életszerűbb legyen a beszámoló. 

Tóthné Szücs Éva óvodavezető: Valóban már okafogyottá válik szeptemberben a beszámoló, de a 
Képviselő-testület határozza meg a munkatervet. 

Csernáti Sándorné bizottság elnöke:  Felkéri  jelenlévőket aki a Napsugár óvoda beszámolóját  az 
előterjesztésnek  megfelelően  elfogadásra  javasolja  a  Képviselő-testület  felé,  az  kézfeltartással  
szavazzon. 

Az oktatási, művelődési és sport bizottság 5 fő igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az  
alábbi határozatot hozta: 

NYÍRMADA VÁROS

KÉPVISELŐ-TESTÜLETE

OKTATÁSI, MŰVELŐDÉSI ÉS SPORT BIZOTTSÁGÁNAK

7/2013. (IX. 10.) 

h a t á r o z a t a

Napsugár óvoda működési feltételeiről, gazdálkodásáról
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Az oktatási, művelődési és sport bizottság: 

a Napsugár óvoda működési feltételeiről, gazdálkodásáról   szóló beszámolót  elfogadásra javasolja a 
Képviselő-testület felé. 

Felelős:  bizottság elnöke
Határidő: legközelebbi Képviselő-testületi ülés.

A bizottság elnöke megköszöni a megjelenést, mivel több tárgy, bejelentés nem volt az ülést bezárta.

Kmft.

        Csernáti Sándorné                Juha Bertalanné 
                     Bizottság Elnöke                           jegyzőkönyv hitelesítő    
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